

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 110

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 110

1951

I. Nos. 1496-1516
II. No. 367

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 21 November 1951 to 26 November 1951*

	<i>Page</i>
No. 1496. Belgium and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Agreement (with exchange of notes) relative to the construction of a deep-water quay at the port of Dar-es-Salaam. Signed at London, on 6 April 1951	3
No. 1497. Belgium and Luxembourg:	
Convention amending the Convention signed at Brussels on 23 May 1935, providing for special common receipts in regard to excise duties levied on alcohol. Signed at Luxembourg, on 12 September 1950	21
No. 1498. Belgium and Finland:	
Arrangement (with exchange of letters) concerning the admission of student employees. Signed at Brussels, on 20 March 1951	27
No. 1499. Belgium and Italy:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning the delivery of extracts from civil registers and the abolition of legal attestation of such papers. Rome, 24 October 1950	39
No. 1500. Belgium and Austria:	
Exchange of letters constituting an agreement relating to the movement of persons. Brussels, 11 October 1951	45
No. 1501. Denmark and Switzerland:	
Trade Agreement. Signed at Copenhagen, on 15 September 1951	55
No. 1502. International Labour Organisation and Syria:	
Basic Agreement concerning technical assistance. Signed at Damascus, on 3 March 1951	69

*Traité et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 110

1951

I. Nos 1496-1516
II. No. 367

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traité et accords internationaux
enregistrés du 21 novembre 1951 au 26 novembre 1951*

	<i>Pages</i>
N° 1496. Belgique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Accord (avec échange de notes) pour l'établissement d'un quai en eau profonde à Dar-es-Salam. Signé à Londres, le 6 avril 1951	3
N° 1497. Belgique et Luxembourg :	
Convention portant modification de la Convention signée à Bruxelles le 23 mai 1935, établissant une communauté spéciale de recettes en ce qui concerne les droits d'accise perçus sur les alcools. Signée à Luxembourg, le 12 septembre 1950	21
N° 1498. Belgique et Finlande :	
Arrangement (avec échange de lettres) relatif à l'admission des stagiaires. Signé à Bruxelles, le 20 mars 1951	27
N° 1499. Belgique et Italie :	
Échange de lettres constituant un accord concernant la délivrance des extraits d'actes d'état civil et la suppression de la légalisation de ces documents. Rome, 24 octobre 1950	39
N° 1500. Belgique et Autriche :	
Échange de lettres constituant un accord concernant la circulation des personnes. Bruxelles, 11 octobre 1951	45
N° 1501. Danemark et Suisse :	
Accord concernant les échanges de marchandises. Signé à Copenhague, le 15 septembre 1951	55
N° 1502. Organisation internationale du Travail et Syrie :	
Accord de base pour l'octroi de l'assistance technique. Signé à Damas, le 3 mars 1951	69

	<i>Page</i>
No. 1503. World Health Organization and Bolivia :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Washington, on 4 May 1951	83
No. 1504. World Health Organization and Haiti :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Port-au-Prince, on 27 June 1950	99
No. 1505. World Health Organization and Honduras :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Washington, on 20 April 1951, and at Tegucigalpa, on 26 April 1951	111
No. 1506. World Health Organization and Iceland :	
Basic Agreement (with annex) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Reykjavik, on 6 October 1950	127
No. 1507. World Health Organization and Iraq :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Baghdad, on 1 July 1951, and at Alexandria, on 14 August 1951	139
No. 1508. World Health Organization and Nicaragua :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Washington, on 10 November 1950, and at Managua, on 26 January 1951	155
No. 1509. World Health Organization and Paraguay :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Washington, on 15 February 1951, and at Asunción, on 15 March 1951	171
No. 1510. World Health Organization and Peru :	
Basic Agreement (with schedule) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Lima, on 10 November 1950, and at Washington, on 21 November 1950	187
No. 1511. World Health Organization and Philippines :	
Basic Agreement (with annex) for the provision of technical advisory assistance or other services by the World Health Organization. Signed at Manila, on 28 December 1950	203

	<i>Pages</i>
N° 1503. Organisation mondiale de la santé et Bolivie :	
Accord de base (avec annexe) relatif à la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par l'Organisation mondiale de la santé. Signé à Washington, le 4 mai 1951	83
N° 1504. Organisation mondiale de la santé et Haïti :	
Accord de base (avec annexe) pour la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par ladite organisation. Signé à Port-au-Prince, le 27 juin 1950	99
N° 1505. Organisation mondiale de la santé et Honduras :	
Accord de base (avec annexe) relatif à la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par l'Organisation mondiale de la santé. Signé à Washington, le 20 avril 1951, et à Tegucigalpa, le 26 avril 1951	111
N° 1506. Organisation mondiale de la santé et Islande :	
Accord de base (avec annexe) pour la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par ladite organisation. Signé à Reykjavik, le 6 octobre 1950	127
N° 1507. Organisation mondiale de la santé et Irak :	
Accord de base (avec annexe) relatif à la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par l'Organisation mondiale de la santé. Signé à Bagdad, le 1 ^{er} juillet 1951, et à Alexandrie, le 14 août 1951	139
N° 1508. Organisation mondiale de la santé et Nicaragua :	
Accord de base (avec annexe) relatif à la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par l'Organisation mondiale de la santé. Signé à Washington, le 10 novembre 1950, et à Managua, le 26 janvier 1951	155
N° 1509. Organisation mondiale de la santé et Paraguay :	
Accord de base (avec annexe) relatif à la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par l'Organisation mondiale de la santé. Signé à Washington, le 15 février 1951, et à Assomption, le 15 mars 1951	171
N° 1510. Organisation mondiale de la santé et Pérou :	
Accord de base (avec annexe) relatif à la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par l'Organisation mondiale de la santé. Signé à Lima, le 10 novembre 1950, et à Washington, le 21 novembre 1950	187
N° 1511. Organisation mondiale de la santé et Philippines :	
Accord de base (avec annexe) pour la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif ou d'autres services par ladite organisation. Signé à Manille, le 28 décembre 1950	203